

Date: 27/November/2025

التاريخ: ٢٧/نوفمبر/٢٠٢٥

**Disclosure and Compliance Section**

**Abu Dhabi Securities Exchange**

**Abu Dhabi- UAE**

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال  
سوق أبو ظبي للأوراق المالية  
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Greetings,

**Subject: Disclosure – Names of Candidates for Board of Directors  
Membership of Eshraq Investments PJSC**

**الموضوع : افصاح اسماء المرشحين لعضوية مجلس الادارة- شركة إشراق  
للإستثمار ش.م.ع.**

With reference to the above subject, we would like to inform you that the nomination period for the election of a new Board of Directors of Eshraq Investments PJSC ("Eshraq") has closed. Please find below the names of candidates, as reviewed and shortlisted by the Board of Directors in accordance with the requirements set out in Eshraq's Nomination Policy, the Commercial Companies Law, and the Resolution of the Chairman of the Securities and Commodities Authority No. (3/Chairman) of 2020 concerning the Approval of the Public Joint Stock Companies Governance Guide.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إعلامكم بأنه قد تم إغلاق فترة الترشح لانتخاب مجلس الإدارة الجديد لشركة إشراق للإستثمار ش.م.ع ("إشراق"). ويرجى التكرم بالاطلاع أدناه على أسماء المرشحين، وذلك بعد مراجعتهم واعتمادهم من قبل مجلس الإدارة، وذلك وفقاً للمتطلبات المنصوص عليها في سياسة الترشيحات الخاصة بالشركة، وقانون الشركات التجارية، وقرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (٣) لسنة ٢٠٢٠ بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة.

#	Name of Candidate	Capacity
1	Mr. Omar Saeed Jumaa Alshaikh Al Romaithi	Non-Executive Independent
2	Ms. Raisa Abdulla Darwish Alketbi	Non-Executive Independent

#	اسم المرشح	الصفة
١	السيد / عمر سعيد جمعة الشيخ الرميthy	غير تنفيذي - مستقل
٢	السيدة / ريسة عبدالله درويش الكتبـي	غير تنفيذي - مستقل

Please find below a brief profile of each candidate.

يرجى الاطلاع أدناه على النبذة التعريفية لكل مرشح.



عمر سعيد الشيخ الرميثي  
 الخبرة: أكثر من ٢٠ سنة

**Omar Saeed Alshaikh Alromaiithi**  
Experience: 20+ years

Mr. Omar currently serves as a Strategic Advisor to the Chairman of the Abu Dhabi Sailing & Rowing Federation. He brings over 20 years of senior executive and advisory experience across the public sector, maritime, insurance, and investment industries. He has held significant leadership roles, including Board Member positions in listed companies, as well as seats on Audit and Nomination/Remuneration Committees. His strong background in digital transformation, governance, risk management, financial restructuring, and government relations positions him as a highly valuable addition to any board seeking enhanced oversight and strategic advancement.

Board Memberships (Current / Previous):

- Anan Investment Holding PJSC (ADX-listed) – Board Member (2025–Present)
- Takaful Emarat Insurance PSC (DFM-listed) – Board Member / NRC Member (2023–2024)
- Gulf Navigation Holding PJSC (DFM-listed) – Board Member / Audit Committee Member (Apr 2022–Sep 2023)
- Royal Majestic Investment SPC LLC – Board Member

يشغل السيد عمر حالياً منصب مستشار استراتيжи لرئيس اتحاد أبوظبي للشراع والتجديف، ويتمتع بخبرة تفيذية واستشارية تزيد عن ٢٠ عاماً في قطاعات متعددة تشمل القطاع الحكومي، والقطاع البحري، والتأمين، والاستثمار. وقد شغل مناصب قيادية بارزة، بما في ذلك عضوية مجالس إدارات شركات مدرجة، بالإضافة إلى عضوية لجان التدقير ولجان الترشيحات والمكافآت. تمنه خبرته الواسعة في التحول الرقمي، والحكومة، وإدارة المخاطر، وإعادة الهيكلة المالية، والعلاقات الحكومية قيمة عالية لأي مجلس إدارة يسعى لتعزيز الرقابة والتطوير الاستراتيجي.

عضويات مجالس الإدارة (الحالية / السابقة):

- شركة عنان للاستثمار القابضة ش.م.ع (مدرجة في سوق أبوظبي) – عضو مجلس إدارة (٢٠٢٥ – حتى الان)
- شركة تكافل الإمارات للتأمين ش.م.ع (مدرجة في سوق دبي المالي) – عضو مجلس إدارة / عضو لجنة الترشيحات والمكافآت (٢٠٢٣–٢٠٢٤)
- شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع (مدرجة في سوق دبي المالي) – عضو مجلس إدارة / عضو لجنة التدقير (أبريل ٢٠٢٢ – سبتمبر ٢٠٢٣)
- شركة روبل ماجيستيك للاستثمار ذ.م.م – عضو مجلس إدارة

ريسة عبد الله درويش الكيبي  
 الخبرة: أكثر من ١٠ سنوات

**Raysa Abdulla Darwish Alketbi**  
Experience: 10+ years

Ms. Raysa brings extensive experience in construction, contracting, and project management across the UAE's real estate and infrastructure sectors. She currently serves as Building Division Manager at Saif Bin Darwish and is a founder and partner of two companies operating in design-build contracting and HVAC services. Her expertise spans operational leadership, contract management, budgeting, risk mitigation, and strategic planning. Known for her strategic clarity, integrity-driven leadership, and commitment to sustainable, value-focused growth, Ms. Raysa provides visionary guidance and drives long-term organizational success.

Board Memberships (Current / Previous):

- ABD Holding Ltd – Board Director (September 2025 - present)
- Senior management role at Saif Bin Darwish Co. LLC (Building Division Manager – January 2021 - present)

تتمتع السيدة ريسة درويش الكيبي بخبرة واسعة في مجالات الإنشاءات والمقاولات وإدارة المشاريع في قطاعات العقارات والبنية التحتية في دولة الإمارات. وتشغل حالياً منصب مدير قسم المباني في شركة سيف بن درويش، كما أنها مؤسسة وشريكه في شركتين تعملان في مجال المقاولات بنظام التصميم والتتنفيذ وخدمات التكييف تمت خبرتها لتشمل القيادة التشغيلية، إدارة العقود، إعداد الميزانيات، الحد من المخاطر، والتنظيم الاستراتيجي. وتتميز السيدة ريسة بقدرتها الواضحة على التفكير الاستراتيجي، وقيادتها القائمة على النزاهة، والتزامها بالنمو المستدام المرتكز على خلق القيمة، مما يمكنها من تقديم رؤية توجيهية ودعم تحقيق نجاح موسسي طويل الأمد.

عضويات مجالس الإدارة (الحالية / السابقة):

- عضو مجلس إدارة- أبهي دي القابضة (سبتمبر ٢٠٢٥ – حتى الان)
- منصب قيادي في شركة سيف بن درويش ذ.م.م (مدير قسم المباني – يناير ٢٠٢١ – حتى الان )

Best regards,  
Mohammad Al Bazaieh  
Corporate/Board Secretary

وتقضوا بقبول فائق الاحترام ،،،  
محمد البزايعة  
أمين سر مجلس الإدارة

